

K (Formula K)

DIN 02238958, 100 capsules, Traditional Herbal diuretic, Stock No. 959-5

In this formula the letter K stands for Kidneys, but K is also the symbol of the chemical element known as Potassium.

The herbs in Formula K are a good source of organic potassium and sodium. Potassium and sodium help regulate water balance within the body, potassium working inside the cells, sodium working just outside the cells.

Formula K nutritionally supports the urinary system, and is commonly used in conjunction with vitamin A, hydrangea, marshmallow, lobelia, zinc, potassium, fruit juices, watermelon seed, celery seed and watercress.

Did you know?

The basic functional unit of the kidneys is the nephron. In our youth, each of us has about one million nephrons in each kidney, but the number of nephron cells decreases with age, until we have about 250,000 at the age of seventy.

The kidneys are essential organs, although we can survive with only one kidney.

NSP Advantage

100 capsules. Traditional herbal diuretic.

Ingredients: 415 mg combination of the finest parsley (*Petroselinum crispum*) root, juniper (*Juniperus communis*) berries, uva ursi (*Arctostaphylos uva-ursi*) leaf, dandelion (*Taraxacum officinale*) root, maltodextrin. Herbal source of iron, manganese, potassium, sodium, vitamin A and riboflavin..

Recommendation: Take 4 capsules with a meal three times daily.

Features & Benefits

- Traditional Herbal Diuretic to increase the flow of urine.
- May help treat water retention.
- Stimulates the kidneys to eliminate poisonous body wastes.
- May help with weight management in those with excessive water retention.

K (formule)

DIN 02238958, 100 capsules, Diurétique traditionnel aux herbes, No de stock 959-5

La lettre K dans cette formule est pour le mot anglais Kidneys, c'est-à-dire les reins; la lettre K est aussi le symbole de l'élément chimique connu sous le nom de potassium.

Les herbes de la formule K sont une bonne source de potassium et de sodium organiques. Le potassium et le sodium aident à réguler l'équilibre des liquides dans le corps, le potassium travaillant à l'intérieur de la cellule, le sodium travaillant à l'extérieur de la cellule. La formule K soutient par voie nutritionnelle le système urinaire; on l'utilise habituellement avec la vitamine A, l'hortensia, la guimauve, la lobélie, le zinc, le potassium, les jus de fruits, les graines de melon d'eau, les graines de céleri et le cresson.

Saviez-vous que?

L'unité fonctionnelle de base du rein est le néphron. Lorsqu'on est jeune, chacun de nous a environ un million de néphrons dans chaque rein, mais le nombre de néphrons diminue avec l'âge jusqu'à ce que nous en ayons environ 250,000 à soixante-dix ans. Les reins sont des organes essentiels, quoique il est possible de survivre avec un seul rein.

Avantages NSP

100 capsules. Diurétique traditionnel aux herbes.

Ingrédients: racine de persil (*Petroselinum crispum*), baies de genièvre (*Juniperus communis*), feuille de busserole (*Arctostaphylos uva-ursi*), racine de pissenlit (*Taraxacum officinale*), maltodextrine.

Source de fer, manganèse, potassium, sodium, vitamine A et riboflavine à base d'herbes.

Mode d'emploi: Prendre 4 capsules au repas trois fois par jour.

Caractéristiques et Bienfaits

- Diurétique traditionnel aux herbes pour augmenter l'écoulement d'urine.
- Peut aider à soigner la rétention d'eau.
- Stimule les reins à éliminer les déchets dangereux du corps.
- Peut favoriser la perte de poids chez les personnes souffrant de rétention d'eau excessive.